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Kårstyrelsens verksamhetsberättelse 

Scoutkåren Gustaf Vasa-Bredäng har under verksamhetsåret haft scoutverksamhet för barn och ungdom i 
Bredäng och Vasastan. 

Kåren har haft verksamhet inom de fyra verksamhetsgrenarna minior-, junior-, patrull- och seniorscout. 
Under året har det funnits tre avdelningar i Bredäng (Stingarna, Snabbfötterna och Rovfåglarna). I 
Vasastan har det också funnits tre avdelningar (Waingunga, Gnagarna och Skogsmännen). 
Seniorscoutlaget Absolut Gustaf har alternerat mellan stadsdelarna. 

Arbetet med att rekrytera fler medlemmar till vår kår har genomförts med lyckade resultat där framför allt 
Stingarna har växt ordentligt. Tyvärr har Snabbfötterna tappat många medlemmar trots starka insatser 
från ledarteamet. 

Kårstyrelsen har sammanträtt en gång i månaden under hela verksamhetsåret, ett viktigt bidrag till att 
stärka den inre sammanhållningen och för att ge alla avdelningar chansen att vara med och fatta beslut i 
nödvändiga frågor. 

Under sommarmånaderna genomfördes våra viktiga scoutläger. Miniorscout var på Vässarö i början av 
sommaren. Junior- och patrullscout var på det stora scoutlägret Jiingijamborii. Absolut Gustaf var också 
på Jiingijamborii och Wiglaf genomförde en vandring i Skottland. 

I början av både höst- och vårterminen genomfördes planeringshelg på Pettersberg. 

Under hösten deltog kåren i Scouternas Höstdag där det förutom DM i orientering och livlina även bjöds 
på grillade hamburgare till våra scouter och deras föräldrar.  

Under våren genomförde vi en Robinson-dag tillsammans med Mälarhöjdens Scoutkår. Kåren 
arrangerade för femte året i rad valborgsmässofirande i Bredäng.  

Julavslutning hölls i församlingssalen i Gustaf Vasa församlingssal och våravslutning hölls i Bredäng. 
Alla kårens avdelningar var representerade   

Scoutkåren Gustaf Vasa-Bredäng kan bedriva scouting tack vare det ideella arbete som ledare, assistenter 
och funktionärer utför. Kårstyrelsen vill rikta ett varmt och innerligt tack till alla dessa. 

Scoutkåren vill rikta ett stort tack till myndigheter, institutioner, församlingar, företagare och företag, 
enskilda och föräldrar som underlättat arbetet med ekonomiskt stöd och personliga insatser. 

Peter Gustafsson, Kårordförande 



  

Befattningar valda av kårstämman 2007 

Kårstyrelsen 

Kårordförande ............................................... Peter Gustafsson 
Vice kårordförande ....................................... Daniel Torén 
Kårsekreterare ............................................... Suheyla Aktay (ersattes under året av Tommy Engström) 
Kassör............................................................ Elzbieta Wrzalik 
Avdelningsledare för Waingunga ................. Kjell Lindberg 
Avdelningsledare för Stingarna .................... Anna Johansson 
Avdelningsledare för Gnagarna .................... Elin Robertsson 
Avdelningsledare för Snabbfötterna ............ Fredrik Jonsson (tf) 
Avdelningsledare för Skogsmännen ............. Bengt Liljeros 
Avdelningsledare för Rovfåglarna ................ Robin Engström 
Avdelningsledare för Absolut Gustaf ........... Konstantin von Josefsson 
Seniorscoutrepresentant ................................ Johan Norenlind (vald av ks) 
Gårdsfogde Pettersberg ................................. Lars-Olov Bergstrand 
 

Revisorer 

Revisor .......................................................... Ellinor Nordenström  
Revisor .......................................................... Claes Modess 
Revisorsppleant............................................. Mats Engwall 
 

Valberedning 

Sammankallande ........................................... Åsa Jonsson 
Ledamot ........................................................ Daniel Torén 
Ledamot ........................................................ Tommy Engström 
Ledamot ........................................................ Agnieszka Wrzalik 



  

Uppsatta mål för 2007/2008 

Att bli fler 

Jämför man de två datumen 31 maj 2007 och 31 maj 2008 har kåren minskat i antal medlemmar. 
Minskningen är dock liten (från 225 till 215) och tittar man i detalj på siffrorna framgår det att antalet 
miniorscouter ökat, något som lovar gott inför framtiden. 

Stöd till avdelningarna 

Kårledningens arbetsutskott (AU) har arrangerat två planeringshelger och två avslutningar. På Scouternas 
höstdag arrangerades grillning av hamburgare till alla kårmedlemmar. Varje avdelning har fått besök av 
en medlem ur AU för att diskutera situationen på avdelningen och i ledarteamet och vad kåren kan göra 
att ytterligare stödja avdelningen. 

Pettersberg och Rehnsgatan 

På Pettersberg har nu två containrar kommit på plats vilket är ett stort steg mot ett sammanhållet 
lägerförråd vilket kommer underlätta för alla framtida lägerarrangörer. På Rehnsgatan har en dusch 
byggts, våtutrymmet målats om och två städdagar har genomförts. 

Specifika aktiviteter 

Av de aktiviteter som fanns med i målen för verksamhetsåret har endast ett fåtal av dessa inte genomförts. 
Det har endast varit en arbetshelg på Pettersberg, dock har anläggningen löpande hållits i gott skick. I 
Bredängslokalen har ingen regelrätt storstädning genomförts men behovet av detta kan diskuteras 
eftersom lokalen håller är i ständigt gott skick. När terminsprogrammen för hösten och våren lades 
passade en kårhelg inte för någon gren eller avdelning och således genomfördes ingen sådan. 



  

Grenarnas verksamhet 

Miniorscout 

Scoutkåren har under året haft två miniorscoutavdelningar: i Bredäng Stingarna, i Vasastan Waingunga. 
Båda avdelningarna har haft höga ambitioner och bra program. Avdelningarna har haft regelbundna 
möten, deltagit i alla viktiga kår- och disktriktsarrangemang samt varit på sommarläger. 

För kåren är miniorscoutavdelningarna mycket viktiga. De genomför den huvudsakliga rekryteringen och 
inskolningen i scoutverksamheten som gör att kåren kan bedriva verksamhet högre upp i åldrarna och kan 
leva vidare. 

Waingunga 

Mötesdagar har varit tisdagar i lokalen på 
Rehnsgatan. Vi var under året tre ledare: 
Limpan, Kickan, Ria samt Malin som hoppade 
in istället för Ria då och då, några föräldrar 
har dessutom blivit shanghajade när så har 
behövts. 

Rekryteringen gick bra, genomförd av iii, så vi 
började höstterminen med lagom många 
scouter och sedan under det kommande 
verksamhetsåret så tillkom det nya i stort sett 
varje månad. Som vanligt var det så att de 
scouter som inte följde med på 
övernattningarna/utfärder/läger är de som har 
eller håller på att sluta. 

Vi deltog i Scouternas Höstdag med hamburger utspisning genom kårens eminenta fältkök. Vi skulle haft 
en höstövernattning i början av november med Trosas miniorscouter men det blev till en 
vinterövernattning istället! Drygt 20cm snö hade kommit på torsdagen innan övernattningen! Promenaden 
från bussen med tända fotogenlyktor till Petters i ett snölandskap var läckert. Det påverkade inte 
programmet på lördagen särskilt mycket förutom att vi lade in pulkaåkning (se bild), på eftermiddagen så 
gjorde vi snölyktor som tändes efter middagen. Söndag förmiddag gjorde vi om till inomhusaktiviteter, 
scouterna hade helt enkelt inte kläder som pallade för att vara ute i full snösmältning. Söndagens 
eftermiddagskorvgrillning vid lägerbålsplatsen medans huset städades var en populär aktivitet. 

Larsa och Monica kom ned ett möte och hjälpte till med pepparkaksbakande inför julen. Vårterminen 
innehöll en utfärd till livrustkammaren samt en trevlig övernattning på Pettersberg med Trosa scoutkårs 
miniorscouter. Vi passade även på att besöka "vår" polisstation och fick svar på scouternas många frågor. 

Deltagandet på årets Myrstig var gott. Vi lyckades placera oss på en sjunde plats av drygt 40 tävlande 
avdelningar. 

Vi har bedrivit klassisk miniorscouting med mycket knopar, chiffer, naturkännedom mm. Under hösten 
har vi samlat in löv och gjort lövcollage samt gräddat pannkakor med pannkakstårta som slutresultat. Till 
påsk gjorde vi förstås påskgodis. Under våren hade vi som projekt att göra moja-gömmor i läder till 
scouternas sångböcker. 

Kjell Lindberg, Al Waingunga 



  

Stingarna 

Stingarna har bedrivit miniorscoutmöten på onsdagar i Bredängslokalen. Ledarteamet har bestått av 
Anna, Peter, Tommy och Rickard där endast Tommy tidigare varit på avdelningen. Efter kårens 
rekrytering och ett antal möten stabiliserade sig avdelningen på cirka 17 scouter, varav endast två tidigare 
gått på Stingarna. Fördelningen mellan första- och andraåringar har varit hyfsat jämn. De allra flesta är 
tjejer. Närvaron har varit väldigt jämn och stark under hela terminen. Programmet har under hösten 
bestått av lite knopar, sjukvård, livlina och woodcraft och mycket lek, hantverk och sång. Under terminen 
hölls ett föräldramöte. På Scouternas höstdag deltog avdelningen med cirka tio scouter och fem föräldrar. 
Även på julavslutningen var närvaron god, runt tio scouter. Stingarna hade ingen övernattning under 
höstterminen. 

 

Till vårterminens start försvann några scouter 
men under terminens gång kom det ett flertal nya 
och i slutet av terminen hade avdelningen växt till 
19 scouter. Scouterna har varit duktiga på att 
värva kompisar, uppmuntrade av Kompismärket. 
Programmet har fortsatt innehållit mycket lek och 
sång men även lite förberedelser inför 
övernattning och basmärkena. Absolut Gustaf 
höll ett dramatiserat Pirat-möte. I februari hölls 
en avdelningsövernattning på Pettersberg med 
elva scouter närvarande. I maj hölls en 
övernattning med Waingunga och Trosa, även 
den på Petters. Tolv Stingare deltog. På 
Myrstigen kom avdelningen på sjunde plats. Två 
föräldramöten har hållits, ett inför den första 
övernattningen och ett inför sommarlägret. 
Avdelningen deltog också på våravslutningen.  

 

För många i ledarteamet har det varit en ny upplevelse att köra miniorscout men det har varit ett väldigt 
roligt år. Vi har även uppfattat det som att scouterna också tyckt det och vi ser fram emot hösten 2008!  

Anna Johansson, Al Stingarna 



  

Juniorscout 

De två avdelningarna Gnagarna och Snabbfötterna har bedrivit verksamhet i respektive lokal under hela 
året. Avdelningarna har under året haft en bra verksamhet för den viktiga juniorscoutåldern 10 och 11 år  

Gnagarna 

När storlägret Jiingijamborii i Skåne var över och skolorna börjat igen drog Gnagarna igång sin 
verksamhet med 14 fjärdeklassare och 11 femteklassare. Under året har vi sedan haft möten varje måndag 
mellan 18.30 och 20.00, med undantag för loven. Vi har också haft ett föräldramöte och två 
övernattningar per termin samt deltagit i tävlingarna Scouternas höstdag och Scouternas dag och kårens 
terminsavslutningar. Andraåringarna har även gått på hajk. 

 

De första två mötena på hösten ägnades åt att lära känna varandra, varefter scouterna delades in i 
patruller. I patrullerna fick scouterna under hösten öva på olika sorters scoutteknik, bl a naturkännedom, 
orientering, knopar, livlina, sjukvård och organisation. Stor vikt lades också på lekar och 
samarbetsövningar. I oktober åkte vi tillsammans med Snabbfötterna på övernattning till Pettersberg, där 
förstaåringarna fick tillverka sina egna söljor och bli gnagare respektive snabbfötter ”på riktigt”. Under 
helgen fick scouterna också tillfälle att hjälpa Riksbanken att sätta dit Sveriges värsta finansskurkar och 
på lördagkvällen hade vi lägerbål. Innan helgen var slut hade förstaåringarna som var med fått ta 
knivbeviset och andraåringarna yxbeviset efter att ha visat att de kunde hantera redskapen på ett säkert 
sätt. Helgen därpå deltog vi i Scouternas höstdag, där vi tävlade i orientering och livlina och åt varmkorv 
med kåren. I mitten av november var det dags för övernattning igen, den här gången i maffians tecken. I 
och omkring Trollsjöstugan fick gnagarpatrullerna hjälpa Don Corleone att få tillbaka familjens stulna 

receptsamling och sedan 
pröva på primitiv 
matlagning över öppen eld. 
Helgen bjöd också på 
hantverk, lekar, god mat 
och sångstund. Under 
hösten hade vi två 
romantiserade möten – ett 
med pirattema och ett med 
nobelfesttema. Terminen 
avslutades med kåren i 
Gustav Vasa församlingssal, 
där merparten av scouterna 
fick gå fram och ta emot ett 
nytt trekantsmärke. 

 

Vårterminen bjöd på fördjupad scoutteknik, den här gången med fokus på att scouterna skulle få träna 
inför distriktstävlingen Björnklon. Nu när patrullerna var samkörda ägnades några möten åt mer 
reflekterande programpass, bl a om vad scouting och scoutlagen innebär i Sverige och övriga världen, och 
hur man kan leva mer miljövänligt. Den första övernattningen hölls på Lemshaga och där fick scouterna 
bl a tillverka hajkbrickor, laga hajkbomb och lära sig hur man gör en livlinebår. Till övernattningens 
höjdpunkter hörde de egenpåhittade spexen, ”terräng-Capture the flag” samt att få leta guldklimpar i 
skogen. Andra övernattningen ägnades mycket åt träning och tävling, denna gång på Pettersberg. Den 26 
april gav vi oss av till Hammarby sjöstad där årets Scouternas dag hölls. Gnagarna tävlade i Björnklon 
med fyra patruller, som alla slutade bland de 21 bästa av 62 totalt. För avdelnigen och Al blev det en 
sjätte respektive sjunde plats. Direkt efter tävlingen gav sig åtta scouter och två ledare ut på andraårshajk 
runt Källtorpssjön vid Hellasgården. Scouterna som var med där fick prova på att bo i vindskydd för 
första gången, vandra och laga mat på stormkök. Terminen började lida mot sitt slut och men innan dess 
hann vi med att ha ett tårtmöte för att fira tävlingsresultatet och ett bromöte där andraårsminiorerna fick 
testa på chiffer och krabbfotboll tillsammans med våra förstaåringar. Våra andraåringar fick istället vara 



  

med på Skogsmännens möte och lära sig tävlingseldning. Vi hade också en stadsorientering där scouterna 
fick bekanta sig med kända och okända delar av Vasastan. Sist men inte minst hade vi en gemensam 
kåravslutning i Bredäng med tävlingar, märkesutdelning och KM i livlina. 

 

Som Al vill jag tacka alla våra 25 gnagare som med mycket skratt och mycket god närvaro på möten och 
övernattningar har visat att scouting är en av världens bästa ungdomsaktiviteter. Jag vill också tacka alla 
föräldrar som stöttat oss under året. Sist men inte minst vill jag tacka alla gnagarledare – utan er hade det 
inte varit möjligt! 

Elin Robertsson, Al Gnagarna 

Snabbfötterna 

Snabbfötterna är juniorscoutavdelningen i Bredäng och det här året har vi haft 3-7 scouter. Trots att vi 
varit få scouter har vi försökt ha möte varje vecka och en övernattning per termin. För att lyckas med det 
har vi haft ett samarbete med Sätras junioravdelning Dvärgarna.  

I höstas hade vi möten varje torsdag och en övernattning med Gnagarna som två av våra scouter var med 
på. På vårterminen har vi haft fyra möten tillsammans med Dvärgarna då vi bland annat har provat på 
radiopejling och paddlat kanot. Vi hade också en övernattning med Dvärgarna i III-stugan med ett drama 
från Postverket. 

Fredrik Jonsson, tf Al Snabbfötterna 



  

Patrullscout 

Under verksamhetsåret har patrullscoutverksamhet bedrivits på avdelningarna Rovfåglarna och 
Skogsmännen med stark tonvikt på patrullen och friluftsliv. 

 

Skogsmännen 

Hösten började med att vi blev fler ledare och att det kom 
upp ett antal bra scouter från junior. Vi fick dessutom 
förstärkning från rovfåglarna. Vi började med att ta en 
andraplacering på Silverugglan för att visa att vi var starka. 
Under hösten hade vi en Hajk och en övernattning och 
verksamheten höll hög och god kvalitet. Våren startade 
med E-Kurs och terminen började hårt med utemöten. Vi 
har haft Cykelhajk och två övernattningar. Den första 
övernattningen var på den enda riktigt kalla helgen på året. 
Alla frös, men vi mötte svårigheterna med gott humör i god 
scoutanda. Jubileumsälgornets tredjepris återerövrades och 
sitter i lokalen i 5 år till. På det hela taget har vi haft ett 
roligt år med ett par nya scouter och mycket samarbete och 
personlig utveckling för många scouter. 

   
 Bengt Liljeros, Al Skogsmännen 

 

 

 

Rovfåglarna 

Under det förflutna året så har avdelningen som vanligt haft möten på torsdagar i vår lokal i Bredäng. Vi 
startade vår verksamhet i början av september förra året. Vi var som vanligt ganska få på avdelningen. 
Men efter ett tag så kom det tillbaka lite scouter och vi fick en del nya. Detta lede till att vi under resten 
av året fick lite problem med snedfördelning av scoutkunskaper. Under året bestod Rovfåglarna av två 
patruller, Kungsörnen och Tornfalken. Vi började året med en träningsövernattning för de i vår 
rådspatrull inför Scouternas natt och därefter Scouternas natt med tävlingen Silverugglan. 
 
Till en början så försökte vi träna ganska mycket under mötena med uppdelningen från helt nya till några 
som kan något till mer avancerade tredjeåringskunskaper. Vi gjorde dessa uppdelningar för att kunna 
stimulera allas nivåer. Vi ställde upp på Scouternas höstdag under oktober där det var bara en som kom 
pga att det var en muslimsk högtid den dagen. Senare i oktober hade vi även en övernattning för 
avdelningen och i och med den så började vi tävla lite mer på avdelningen. Våra tidigare försök att lära 
upp de nya och ändå försöka att hålla en avancerad nivå för de som har varit med ett tag var inte helt 
förgäves men det blev lite svårt i längden. 
 
Vi hade även en vinterövernattning (Skrov) med Skogsmännen och Örnsbergs patrullscouter i december 
som handlade om de onda Nissarna. Vi började 2008 med en E-kurs för några av våra äldre scouter där de 
fick lära sig lite om scoutteknik och hur man kan få till den levande patrullen.  Som vanligt under 
vårterminen så har Rovfåglarna haft tävlingen Näbben där scouterna ska visa sina kunskaper i chiffer, 
sjömaning, woodcraft, surrning/livlina och eldning. Större delen av terminens möten gick åt till dessa fem 
grenar. Vi skulle som året innan ha en övernattning i februari för att starta terminen men pga lågt intresse 
så fick vi tyvärr ställa in den. 
 
Patrullen Tornfalken hade även patrullövernattning under vårterminen där de var på Torpet på 
Pettersberg. Nu fick de äldre scouterna praktisera det de hade lärt sig på E-kursen. Sedan började 



  

träningen inför Älghornet med både en övernattning och ett möte med våra vänner inne från stan, 
Skogsmännen. Vi kunde tyvärr bara ställa upp med en patrull på Scouternas dag och Älghornet. Vi fick 
springa lite till prisutdelningen pga att några på avdelningen även hade ställt upp i DM i scoutfemkamp.  
 
Sedan var det bara spurten inför sommaren kvar med Vandrarnas hajk, vårhajk på cykel och 
kåravslutning. Under vårhajken så cyklade scouterna som ett bakvänt S med start i Ösmo upp till 
Hemfosa och slutade i Västerhaninge. Jag tycker att vi avslutade året på ett alldeles utmärkt sätt som 
bilden visar och vill tacka alla på avdelningen för ett roligt och trevligt år. 

Robin Engström, Al Rovfåglarna 



  

Seniorscout 

Scoutkåren har haft en seniorscoutavdelning under verksamhetsåret, Absolut Gustaf. Avdelningen har 
bestått av så väl första- andra och tredjeåringar. Flera av seniorscouterna är också verksamma som 
assistenter på olika avdelningar. 

Absolut Gustaf 

Laget har haft regelbundna möten på 
onsdagar. Aktiviteter på möten 
varierade från lekmöten till 
samarbetsövningsmöten. Under 
höstterminen tävlade deltagarna i 
Absolut Gustaf i kårens 
seniorscouttävling ”Lådan” samt 
ställde upp med två tävlande lag till 
distriktstävlingen Hajkbenet. Enligt 
traditionen genomfördes även 
invigninsgövernattning och 
winerövernattning på Pettersberg. 
Under våren riktades programmet till 
att förbereda laget inför resan till 
Gotland på sommaren. Även ett möte 
för avdelning Stingarna planerades och förbereddes. Laget jobbade även på Stockholms Maraton för att få 
råd med sommarresan. 

Konstantin von Josefsson, Al Absolut Gustaf 



  

Sommarläger 

Miniorscoutläger 

Temat för årets läger var indianer. 26 miniorscouter några assistenter och ett fåtal ledare. Limpan och 
Wennberg åkte upp på förläger några dagar innan scouterna kom upp. Vi började vårt läger med 
rundvandring sedan middag och sångstund. Som vanligt vaknar dom tidigt dag 2 så vi passade på att ha 
ett Fladan pass innan resten av miniscout har ryckt in. Eftermiddagen så körde vi brännboll.  

Tredje dagen ägnade vi åt dagshajk som gick ned mot södra Vässarö. Traditionell hajkbomb på stranden 
med tillhörande bad i den kalla östersjön. Stort lägerbål på kvällen. Hela förmiddagen var det olympiad 
runt fotbollsplan. Trapperspåret på kvällen var ju en given hit. Wennberg jag och Karin rev det sista och 
lastade på båten. Jag och Karin lastade ur allt på Petters i hällregn, tungt och blött. 

    Kjell Lindberg, Lägerchef 

Jiingijamborii 2007 

Sommaren 2007 deltog Gnagarna, Rovfåglarna, Skogsmännen och Absolut Gustaf på Svenska 
Scoutrådets läger vid namn Jiingijamborii 14-22 juli på Rinkabyfältet i Skåne. Rovfåglarna och 
Skogsmännen genomförde också en hajk den 12-14 juli i anslutning till lägret. 

Rovfåglarna och Skogsmännen hade inför det stora lägret en hajk. Deltog på hajken gjorde också 
patrullscoutavdelningen Sjöfåglarna och seniorscoutlaget Råseglet, båda från Waxholm. Skogsmännen 
hade med 12 scouter och 5 ledare, Rovfåglarna 4 scouter och 3 ledare. Waxholm hade totalt 15 scouter 
och 2 ledare. Resa skedde med egenbokat tåg från Stockholm till Kristianstad med byte i Hässleholm. Där 
blev det korv med bröd på stormkök på perrongen innan lokalbussen äntrades för resa till Arkelstorp där 
hajken startade. Sammanlagt var det 5 patruller som gav sig ut i Skåneskogarna. Första natten hade 

patrullerna egna nattplatser och andra natten en 
gemensam nattplats med lägerbål och startceremoni. 
Vädret var fint hela tiden, inget regn. Att gå hajk i 
Skåne är speciellt, mycket lövträd, ganska platt, 
mycket bebyggelse. Stort tack till Guff från 
Waxholm som på distans lyckades lägga en mycket 
bra hajksträckning. Hajken avslutades med buss och 
bil fram till lägerplatsen.  

Lägret hade 19 500 deltagare, indelade i olika byar. I 
vår by bodde GVB, Waxholm och en mindre SMU-
kår (Ankarkåren, 5 st) från Mälarhöjden. Gnagarna 
var 14 scouter och 6 ledare, Absolut Gustaf var 9 
scouter och 1 ledare. Den yta vi tilldelats för vår by 
visade sig vara hyfsat stor. Vi kunde ha egna små 
byar för varje patrullscoutpatrull med tält, matbord 
och spis (samma typ som på Natura 93, som 

Waxholm hade tillgängliga). Seniorscout och juniorscout delade matbord men inte tält. Junior bodde i 
militärtält och senior i Gilwelltält. Alla ledare sov i militärtält. Vi fick också plats med uppställningsplats, 
köks- och intendenturtält och ledarring. Tack till Viktor från Waxholm för noggrann planritning! 

Programmet bestod av en obligatorisk temaaktivitet varje förmiddag, fördelat på temana Respekt, Möt 
världen, Världsförbättrarbyn, Tillsammans och Upplevelsefärden. De spontana reaktionerna från 
scouterna var att aktiviteterna oftast var kul men ibland lite sega och teoretiska. Vi ledare kunde 
möjligtvis sakna aktiviteter inriktade på äventyr och friluftsliv. På eftermiddagarna var det frivilliga 
aktiviteter. GVB och Waxholm hade oftast bad då, vilket betydde badbuss ut till kusten. Det fanns också 
möjlighet till individuella spontanaktiviteter. På kvällarna var det stor aktivitet (av skiftande kvalité) vid 
någon av scenerna eller spontanaktivitet. Seniorscouterna hade en egen by med aktiviteter, bland annat 
egna scener, kafeterior och Bungy-Jump. Juniorscut genomförde många spontanaktiviteter inom temat 
hantverk, bland annat smide, metalltrådsarbete och tillverkning av egen hudkräm. Junior genomförde 
också Jiingibelt, en dygnsorg som gick ut på att ta sig runt själva på lägerområdet och lära känna andra 



  

nationaliteter och svara på frågor om scouting i deras länder. Denna var mycket lyckad. 

För hela vår by fanns en intendentur vilken sköttes av Peter. SMU-scouterna lagade mat på gasolspis vid 
sitt matbord, junior- och seniorscout på gasol inne i kökstältet och patrullscouterna lagade mat med ved 
vid sina patrullspisar. Matuthämtningen till vår by skedde två gånger per dygn och var en stor apparat 
som tog lång tid och involverade många medhjälpare eftersom det var långt att gå och mycket att släpa 
på. Ibland fick man lite för lite av någon basingrediens och ibland fick man mer än vad som behövdes. 
Patrullerna som hämtade ut mat i byns intendentur fick lära sig att det gäller att be om det man vill ha (till 
exempel mer ris) och att allt man får ut ska tillagas (dvs allt ris och alla grönsaker), annars får man gå 
hungrig. 

GVB skötte materialtransporten ner med en bil och en släpkärra. Vi hade även med oss Waxholms 
material och vi fick verkligen tänka till för att inte ta med oss något onödigt. Det gick bra, enda missen 
var att vi skippade att ta med oss en cykelkärra vilket ledde till att vi fick köpa en skottkärra nere i Skåne. 
Materialtransporten skedde från Pettersberg med start på kvällen den 11 juli och var framme i Rinkaby 
vid sextiden på morgonen den 12 juli. Hemresan skedde på liknande sätt. Scouterna som var med på 
hajken åkte av kåren egenbokat tåg, buss och bil. Junior- och seniorscouter åkte med Jiingiiresan vilket 
innebar tåg och buss. Ekonomisk redovisning är lämnad separat men värt att nämna är ändå att den 
egenplanerade resan inte blev dyrare, snarare tvärtom vilket gjorde det möjligt att ha två dagar extra 
aktivitet utan att totalkostnaden blev högre. 

För scouterna var lägret en stor upplevelse i form av att träffa ofantligt många andra scouter, få se stora 
shower på scenerna och prova på aktiviteter vi annars inte har på läger. För juniorscouterna var lägret en 
mycket stor upplevelse som fick alla att växa som individer. Vi ledare är glada över att patrullscouterna 
ha kunnat erbjuda en hajk och patrullmatlagning och patrullby men inser också att patrullägerlivet, 
ceremonier och att göra aktiviteter med hela patrullen är något som går förlorat på den här typen av läger. 
Vi har nu medverkat på både Scout 2001 och Jiingijamborii 2007 vilket gör att vi byggt upp viss 
erfarenhet av den här typen av läger, erfarenhet av både logistisk- och programmässig karaktär som är 
viktig att ha och som man under brinnande läger märkte att vi inte hade i ryggmärgen. 

Peter Gustafsson, Lägerchef 

Seniorscoutläger 

Hur ska vi avsluta våra tre år som 
seniorscouter? Tanken började snurra i våra 
huvuden innan jul. Svårt bara att få fram 
något konkret. Många idéer, tyvärr få 
realistiska. Tillslut kom vi fram till att 
Skottland verkar häftigt. Vandra i 
högländerna kanske? Valet föll på ”The 
Great Glen Way” En 120km lång 
vandringsled från Inverness till Fort 
William. 

Äventyret började med flyg till Edinburgh 
och buss till Inverness. Väl framme, närmare 
åtta på kvällen, började vandringen direkt. 
Dock bara tre-fyra km, till närmsta camping. 
Morgonen därpå började utmaningen på 
allvar. Ganska snabbt lämnade vi dalgången 
när leden vindlade sig upp på högplatåerna. 
Vi fick snart bekanta oss med det skotska vädret. Ett två timmar långt skyfall, närmast att beskriva som 
ett monsunregn, gjorde stämningen lite låg. Vandringen fortlöpte i övrigt utan större missöden. En trasig 
hälsena gjorde att vi fick fördela packningen hos övriga deltagare. Lite tyngre, men vandringen kunde 
fortgå. Sista dagsetappen blev lång. Trötta på konstanta regnskurar och miljontals knott fick oss att 
avverka alla de 35km vi hade kvar på en gång. Vi nådde campingen i Glen Nevis (strax utanför Fort 



  

William) vid tiotiden på kvällen. Samtidigt som vi checkade in så öppnades himlen ungefär på samma sätt 
som den gjort första dagen. Efter att ha slagit upp tälten i mörkret och vätan så fick vi äntligen i oss lite 
mat för att sedan ganska utmattade krypa ner i sovsäckarna. Vandringen klarades av på fem dagar. 

I Fort William besökte vi Ben Nevis Destilleriets museum. Vi åkte på en sälsafari med båt, utan att se så 
mycket sälar, och passade på att umgås lite med några Holländska scouter som bodde granne med oss på 
campingen. Sista dagen i Fort William tog vi oss upp på Storbritanniens högsta berg, Ben Nevis. Resan 
avslutades med två dagar i Edinburgh där vi turistade, shoppade och lät oss smaka av skottlands 
nationalrätt, Hagis. 

Daniel Torén, Lägerchef 



  

Utbildning 

Följande personer har genomfört nedanstående kurser: 

 

Datum Kurs  Person 

Ht 2007/Vt 2008 Spela på sångstund Elisabeth Bergstrand 

Vt 2008 Spela på sångstund Rickard Brihäll 

Ht 2007 Assistentkurs (ASS) Sandra Wrzalik 

Vt 2008 E-kurs, kurs I Hannah Rosenquist 

Oliver Sundberg 

Carl Hamberg 

Erik Nilsson 

Emma Grahn 

Sonja Lindgren 

Vt 2008 E-kurs, kurs II Serhat Aktay 

Samiul Alam 

Samir Asseh 

Sandra Azhary 

Johanna Ljungwaldh 

Oskar Knaust 

VT 2008 Äventyrskursen Robert Jonsson 

Ht 2007 Lär dig ta plats Elisabeth Bergstrand 

 

Elisabeth Bergstrand, Kårutbildningsledare 



  

Lokaler och inventarier 

Pettersberg 

Normal skötsel och underhåll har genomförts. Under det gångna verksamhetsåret har det inte skett så 
många stora saker på Pettersberg. Vi har ägnat tiden till att underhålla och försöka vidmakthålla en 
funktionell status på anläggningen. Vi har haft ett skapligt stort antal hyresgäster och dessa har haft en bra 
tid på Pettersberg överlag. 

Den största bristen är nog bristen på vatten. Vi har haft minst en hyresgäst som avbrutit vistelsen för att 
åka hem pga. vattenbristen. I övrigt kan nämnas att vi har försökt klippa gräs varannan vecka för att hålla 
vegetationen stången. Taket på torpet måste repareras och vi har sökt och fått pengar från St: Görans-
kommittén till det. Arbetet har påbörjats.  

Lägerförrådet vid parkeringen har börjat ta form och de två containrarna är på plats. Viss inredning är 
gjord och förhoppningen är att efter sommarens scoutläger skall materielen in i dessa inför vintern. 

Lars-Olov Bergstrand, Gårdsfogde Pettersberg 

Kjell Lindberg, Vice gårdsfogde Pettersberg 

Bredängsvägen 

Jag har under Ht-07 och Vt-08 genomfört normalt underhåll och normal skötsel av lokalen på 
Bredängsvägen 234. Bland annat har jag tillverkat en taklampa för "Stugan" efter framförda önskemål om 
bättre belysning där. Ytterdörren har blivit utsatt för skadegörelse genom klotter. Detta har anmälts till 
hyresvärden, som sett till att dörren blivit sanerad. Under våren har det också gjorts en radonmätning i 
lokalen på initiativ av Svenska Bostäder. Resultatet känner jag tyvärr inte till. 

Folke Bergstrand, Lokalfogde Bredängsvägen 

Rehnsgatan 

Hyresvärden har byggt en dusch i våtutrymmet under sommaren 2007. Brandlarmet har kompletterats 
under våren 2008 för att möta behov från framtida uthyrningar. Jag har tagit fram en kostnads-
/volymskiss för ommålning av trapp till toalett och våtutrymmet. Delar av det är genomfört under våren 
2008 av seniorscouterna i Absolut Gustaf. 

En storstädning genomfördes under både hösten och våren. Den före detta låskistan och brevinkastet i 
dörren har försetts med lämpliga klossar. 

Matts Jonsson, Lokalfogde Rehnsgatan 



  

Ekonomi 

Årets verksamhet gav ett redovisat resultat på 68 736 kronor, att jämföra med den budgeterade förlusten 
på 39 000 kr. Detta beror på att underhållet för Pettersberg endast förbrukade en tiondel av vad som 
budgeterats för detta och att uthyrningen av Rehnsgatan sommaren 2008 kom som en glad överraskning. 

Ett för lågt medlemsantal och stigande priser på flera områden kommer att påverka kårens ekonomi i 
framtiden. Ett ökat antal medlemmar är nödvändigt för att kårens ekonomi ska hållas i balans. Kanske kan 
en ansiktslyftning av Pettersberg locka fler hyresgäster. 

Konstklubben har avvecklat sin verksamhet och skänkt sina pengar till kåren, en gåva värd mer än 
100 000 kr. Kåren är oerhört tacksam för detta. Pengarna ska användas på Pettersberg. 

Elzbieta Wrzalik, Kårkassör 



  

Kårstyrelsens undertecknande 
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Ordförande / Peter Gustafsson  Sekreterare / Tommy Engström 
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Kassör / Elzbieta Wrzalik   Ledamot 
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